
Valtuutettu Antero Eerolan ja usean muun (18) valtuutetun aloite pyöräteiden
laadun parantamiseksi

VD/10634/00.02.00.03/2015

Valtuutettu Antero Eerola ja 18 muuta valtuutettua ovat jättäneet seuraavan valtuuston 
työjärjestyksen mukaisen aloitteen:

”Vantaalla väestö kasvaa voimakkaasti tulevina vuosina. Tämä tarkoittaa myös lisääntyvää 
liikennettä. Modernin, kestävän kehityksen mukaisesti elävän ja Suomen kansainvälisiä 
ilmastovelvoitteita kunnioittavan kaupungin liikenne ei voi perustua vain autoihin ja niille 
raivattavaan lisätilaan.

Erityisesti pyöräily on merkittävä ekologinen tapa liikkua. Pyöräilijöiltä saadun palautteen perusteella
Vantaalla on kuitenkin paikoittain ongelmia pyöräilyväylien kunnossa.

Kun pyörätiet esimerkiksi ylittävät ajoratoja, katkaisee katukiveys väylän. Tämä asettaa pyörien 
renkaat koetukselle. Pahimmillaan katukiveyksen ylittäminen voi olla jopa liikenneturvallisuuden 
kannalta vaarallista.

Yksinkertainen keino parantaa pyöräliikenteen sujuvuutta olisi tasoittaa katukiveykset niin, että 
kaikilla pyöräteillä pääsisi ajoradan yli tasaisesti.

Edellä olevan perusteella ja kaupunginvaltuuston työjärjestyksen 19. pykälään viitaten, me 
allekirjoittaneet valtuutetut teemme seuraavan valtuustoaloitteen:

- Kaupunki selvittää, kuinka laaja edellä kuvattu ongelma on Vantaan kaupungin pyöräteillä,

- selvittää, kuinka paljon kuvattu korjaus Vantaan pyöräteillä maksaisi, sekä

- ryhtyy selvitysten perusteella toimenpiteisiin pyöräteiden laadun parantamiseksi.”
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Päätös:
Päätettiin ottaa asia käsiteltäväksi ja lähettää se kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi.


